
اخبارخبر كوتاه شاخص آب شرب روستایی گیلان به ۸۷ درصد رسید

از سوی توزیع برق استان سمنان انجام می شود؛

اجرای طرح جلب همکاری مشتركان در برنامه های پیک بار تابستان

اقدامات الکترونیکی شرکت توزیع برق لرستان در دوران شیوع ویروس کرونا

فاضلاب  و  آب  شرکت  معاونین  و  مدیرعامل 
نمایندگان منتخب  از  با جمعی  گیلان در نشست 
شورای  مجلس  دوره  یازدهمین  در  گیلان  مردم 
و  آب  عملکرد  از  گزارشی  ارائه  ضمن  اسلامی 
فاضلاب، شاخص برخورداری روستائیان از آب شرب 
محسن  کردند.سید  اعلام  درصد   ۸۷ را  بهداشتی 
شرکت  مدیرعامل  و  مدیره  هیأت  رئیس  حسینی 
آب و فاضلاب استان گیلان، ضمن ابراز خرسندی 
با  نمایندگان  مجمع  سازنده  و  خوب  همکاری  از 
شرکت آب و فاضلاب استان گیلان در راه پیشبرد 
این  عملکرد  گزارش  تشریح  به  استان،  اهداف 
شرکت در راستای خدمات رسانی مطلوب پرداخت.
با  گیلان  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
و  آب  شرکتهای  سازی  یکپارچه  طرح  به  اشاره 
این  مزایای  تشریح  به  روستایی  و  فاضلاب شهری 
طرح پرداخت و افزود: از ابتدای سال ۱۳۹۹ وظایف 
و خدمات شرکت آب و فاضلاب روستایی به آبفای 
گیلان تحویل شد و در قالب یک شرکت یکپارچه 
از  بهینه  استفاده  پردازد.وی  می  خدمات  ارائه  به 
از مهمترین  را  این شرکتها  تجهیزات  و  تأسیسات 
مزایای این طرح اعلام کرد و گفت: استفاده بهینه 
از منابع انسانی و مالی ، افزایش کیفیت و کمیت 
خدمات و افزایش مراکز پاسخگویی به مردم استان 
به میزان ۲.۵ برابر از دیگر مزایای این طرح است.
مهندس حسینی همچنین اظهار داشت: از ۲۰۶۰ 
 ۱۵۸۴ گیلان،  استان  خانوار   ۲۰ بالای  روستای 

روستا تحت پوشش خدمات این شرکت می باشند 
شرب  آب  از  روستائیان  برخورداری  شاخص  و 
بهداشتی ۸۷درصد است و ۹۹.۹۳ درصد جمعیت 
گیلان در محدوده شهری از آب شهری برخوردار 
توزیع آب  ادامه گفت: طول شبکه  در  هستند.وی 
که ۶۳۸  باشد  می  کیلومتر  هزار ۷۹۹  استان ۲۱ 
تصفیه  باب   ۷۶ و  چشمه  دهنه   ۵۷۵ چاه،  حلقه 
خانه، آب شرب ۷۸۹ هزار و ۵۸۷ مشترک استان 
را تأمین می نماید.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان گیلان با اشاره به وضعیت جذب اعتبارات در 

حوزه آب و فاضلاب استان، گفت: در سال گذشته، 
۶۲ درصد اعتبارات بخش آب از ردیف های قانون، 
استانی  توازن  و  ملی  توسعه  صندوق  آبی،  تنش 
اعتبارات  درصد   ۶۸ از  بیش  همچنین  و  مصوب 
مصوب در حوزه فاضلاب تخصیص داده شد.وی با 
تکمیل طرح های  برای  نیاز  مورد  اعتبارات  تشریح 
آب  مهم  طرح های  تکمیل  برای  افزود:  نیمه تمام، 
ریال  میلیارد  هزار   ۲۵ از  بیش  مجموع  در  استان 
میلیارد  هزار   ۳۴ بر  بالغ   نیز  فاضلاب  بخش  در  و 
همچنین  حسینی  است.مهندس  نیاز  اعتبار  ریال 

دور  در غرب  آبرسانی  مهم  برشمردن طرح های  با 
)فومن، صومعه سرا و شفت( و شرق دور )رودسر، 
آبرسانی  داشت:  اظهار  پلرود(  سد  محل  از  املش 
به ۵ شهر و ۲۸ روستای رودبار نیز از سد دیورش 
در دستور کار است که کارفرما شرکت آب منطقه 
پروژه  سه  اجرای  بیان  با  باشد.وی  می  گیلان  ای 
کرد:  تصریح   BOT روش  به  گذاری  سرمایه 
با  بازسازی تصفیه خانه بزرگ آب گیلان  احداث و 
افزایش  منظور  به  درصدی   ۸۹ فیزیکی  پیشرفت 
ثانیه ،  بر  لیتر  میزان ۶۰۰۰  به  آب  تأمین  ظرفیت 
تأمین آب ۱۲ روستای شمال آستانه اشرفیه با ۱۰۰ 
 ۳۶ آب  تأمین  و ظرفیت  فیزیکی  پیشرفت  درصد 
لیتر بر ثانیه  و طرح آب شیرین کن سنگاچین انزلی 
با  تأمین آب  و  فیزیکی ۱۰۰ درصدی  پیشرفت  با 
پروژه های  مهم ترین  از  ثانیه  بر  لیتر   ۱۷ ظرفیت 
BOT در گیلان هستند. قالب  سرمایه گذاری در 
گیلان  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
همچنین استمرار پرداخت کمک زیان شرکت در 
بخش روستایی، تأمین اعتبارات لازم برای نگهداری 
روستایی،  مناطق  آب رسانی  تأسیسات  تعمیرات  و 
افزایش سهم استان از صندوق توسعه ملی از ۵.۳ 
به۸ درصد، افزایش اعتبارات مصوب طرح آب رسانی 
آستارا، افزایش اعتبارات بخش های آب و فاضلاب 
در شهرستان های دارای کد اجرایی را از مهم ترین 
درخواست های این شرکت از نمایندگان در جهت 

تسریع و تکمیل آن ها عنوان کرد.

مدیردفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق 
کنترل  و  مدیریت  منظور  به  گفت:  سمنان  استان 
بار سال ۹۹، طرح جلب همکاری مشترکان  پیک 
شد.سید  آغاز  تابستان  بار  پیک  های  برنامه  در 
اجرای  برای  که  این  به  اشاره  با  بهروزکسائیان 
این شرکت  مدیریت مصرف  رابطین  مذکور،  طرح 
با مشترکین، نسبت  و مذاکره  با مراجعه حضوری 
به جلب همکاری در برنـامه های کاهش پیـک بار 
زمینه،  این  در  افزود:  نمایند  می  اقـدام  تابستـان 
اداری،  مشترکان بخش های صنعتی، کشاورزی و 

برنامه های زمان بندی خود را به منظور کاهش بار 
و مصرف در تابستان ارائه خواهند نمود.

وی با عنوان این که بازه زمانی این برنامه ها 
از ۱۵ خرداد الی ۱۵ شهریور می باشد اظهارداشت: 
سهمیه پیک بار تعیین شده برای شرکت توزیع برق 
استان سمنان به میزان ۵۵ مگاوات است.کسائیان 
مولدّهای  از  استفاده  طرح  در  که  این  بیان  با 
از  بخشی  توانند  می  مشترکان  کلیه  اضطراری، 
نیاز مصرفشان را از طریق مولدّهای اضطراری خود 
تامین کنند تصریح کرد: در طرح های مورد اشاره، 

مشترکین به میزان کاهش باری که انجام می دهند 
از شبکه سراسری بگیرند، مشمول  و برق کمتری 

پاداش می شوند.
افزایش مشـارکت  این که طرح  اظهار  با  وی 
توسط  تجـاری  و  خانگـی  های  تعـرفه  مشترکان 
نهـادهای تجمیع کننده پاسخگویی بار اجرایی می 
نخستین  برای  طرح  این  اجرای  شد:  یادآور  شود 
شرکت  کلیه  مشارکت  با  و  شرکت  این  در  بار 
استارت   ، بنیان  دانش  و  مشاور  مهندسین  های 
مردم  های  سازمان  رسان،  پیام  نهادهای  ها،  آپ 

در  کافی  مهارت  که  ذیصلاح  های  شرکت  و  نهاد 
برقراری ارتباط موثر با مشترکین خانگی و تجاری 
انجام می شود.وی خاطرنشان کرد:  باشند،  را دارا 
مشترکان همکار صنعتی و کشاورزی، سی ان جی، 
اداری، تجاری و مولدّخودتامین در برنامه های پیک 
بار تابستان سال ۹۸، حدود ۲۲ میلیارد ریال پاداش 
همکاری در قبوض برق مصرفی آنان اعمال گردیده 
و مشترکان خانگی استان سمنان که رعایت الگوی 
مصرف را داشته اند، ۱۲ میلیارد ریال پاداش خوش 

مصرفی برای آنان لحاظ شده است.

استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  عمومی  روابط  دفتر  گزارش  به 
لرستان، مدیر عامل شرکت توزیع برق استان با بیان اینکه در دوران شیوع 
ویروس کرونا هیچ یک از خدمات این شرکت تعطیل نشده است، اظهار 
داشت: در این مدت اقدامات بسیار خوبی در زمینه های مختلف صورت 
گرفته و با رعایت پروتکل های بهداشتی، خدمات رسانی به مردم بدون 
هیچ وقفه ای  صورت گرفته است.مهندس خودنیا با اشاره به اینکه از 
ابتدای شیوع ویروس کرونا همه ی خدمات شرکت به صورت غیرحضوری 
ارائه شده است، ابراز داشت: در همین خصوص پیرو ابلاغیه ها و دستورات 
وزارت بهداشت و ستاد مقابله با کرونای کشور و استان در دوران اعلام 
شده پرسنل به صورت دورکاری فعالیت کرده و تمامی مسائل بهداشتی 
نیز رعایت شده است.وی با بیان اینکه در این زمینه و در راستای دورکاری 
پرسنل، دفتر فناوری اطلاعات شرکت توزیع بسترهای مناسب را فراهم 
کرده است، تصریح نمود: این تلاش ها همچنان ادامه دارد و تا پایان بحران 
کرونا همچنان رعایت بهداشت محیطی و فردی در دستور کار شرکت 
توزیع قرار خواهد داشت. در ادامه مدیر واحد فناوری اطلاعات و ارتباطات  
شرکت توزیع نیروی برق استان لرستان  با بیان اینکه در این راستا و در 
جهت خدمت رسانی به مردم ، سازمان ها و شرکت های خدمت رسان 
می بایست با انجام تمهیدات لازم و با در نظر گرفتن سلامت پرسنل خود 
، خدمت را کما فی سابق ارائه دهند  اظهار داشت: در این بین یکی از 
واحدهای شرکت توزیع برق استان ، واحد فناوری اطلاعات و ارتباطات 

با انجام اقدامات لازم و مهیا کردن بستر های مورد نیاز نقش بسزایی در 
ادامه روند فعالیت های همکاران بر عهده داشته و دارد . مهندس رباطی 
ابراز داشت:  دفتر فناوری اطلاعات شرکت توزیع برق استان لرستان در 
جهت انجام دورکاری پرسنل و همچنین برقراری ارتباط ویدئوکنفرانس 
مدیر عامل و سایر همکاران با مقام عالی وزارت نیرو ، استاندار محترم و 

شرکت توانیر اقدامات ذیل را انجام داده است:
نرم افزاری

نصب و راه اندازی نرم افزار بومی و کاملا امن وب گت وی و تعریف 
سطح دسترس کاربران و تعریف سامانه های اتوماسیون اداری، جامع 

مالی و اداری، آمار، GIS ، سیستم جامع مشترکین
نصب و راه اندازی نسخه اندروید نرم افزار وب گت وی

سخت افزاری
تهیه و اختصاص ۲ دستگاه سرور جهت نصب نرم افزار وب گت وی

بستر ارتباطی
مدیریت اینترنت شرکت و اختصاص پهنای باند بیشتر به سرورهای 

مذکور جهت دسترسی بهتر و پایدارتر
امکانات  ارباب رجوع و مشترکین  و همچنین به جهت  تسهیل کار 

ذیل در پورتال )ledc.ir(ایجاد گردیده است:
در  الکترونیکی  خدمات  ارائه  امکان  و  الکترونیکی  میزخدمت  ایجاد 

پورتال :

باشد:  می  در دسترس  پورتال  از طرق  که  الکترونیکی  خدمات 
صدور قبض المثني، سوابق مصرف و صورتحساب مشترک، درخواست 
تسویه حساب، درخواست اصلاح اطلاعات، تغییر نام مشترک، محاسبه 

صورتحساب بر اساس خوداظهاري، درخواست انشعاب جدید و غیره
نرم افزارهای موبایلی ارائه خدمات مانند: اپلیکیشن همراه برق 
)جهت مشاهده و دریافت صورتحساب و پرداخت الکترونیکی قبوض(، 

اپلیکیشن موبایل مشترکین، اپلیکیشن مدیریت مصرف و غیره
ارتباط با مدیرعامل و مدیران سازمان به شکل الکترونیکی

خدمات غیرحضوری دفاتر پیشخوان

راه اندازی نمایندگی اتاق اصناف در شهر حسن آبادفشافویه 

نحوه همکاری شهرداری و مخابرات منطقه گیلان بررسی شد.

حمید رضا فولاد گر نماینده مجلس دهم استان اصفهان:

مبحث آب وکشاورزی مهمترین دغدغه مابود

دفتر  هزینه ها  در  جویی  بهتروصرفه  خدمات رسانی  درراستای 
شد.با  راه اندازی  آبادفشافویه  درشهرحسن  اصناف  اتاق  نمایندگی 
توجه به فعالیت حدود سه هزارواحدصنفی درشهرحسن آبادو بخش 
که  منطقه  این  در  شمس آباد  صنعتی  شهرک  وقرارگرفتن  فشافویه 
صنفی  اتحادیه های  به  مربوطه  امورات  انجام  برای  کسبه  پیش ازاین 
نمایندگی  دفتر  این  راه اندازی  با  می نمودند،  مراجعه  ری  شهرستان 
بخش اعظمی از کارهای مربوط به دریافت پروانه کسب و ساماندهی 
به شکایات شهروندان در  بازرسی و رسیدگی  و  پروانه  بدون  صنوف 
خصوص گران فروشی و کم فروشی ازاین پس در این دفتر انجام خواهد 

شد.
این مراسم با حضور دکتر احمدی رئیس اداره سمت شهرستان 
ری، فیض الله امامی بخشدار، علیرضا زندی کریم خانی ریاست و اعضای 

شورای اسلامی شهر، سرگرد جواد قربان زاده رئیس کلانتری، مرتضی 
اصناف  مسئول  قاسمی  داریوش  آموزش وپرورش،  ریاست  حیدری 
شهرداری، کوه نشین مدیر شهرک صنعتی شمس آباد و لطف الله ستاره 
رئیس و اعضای هیئت رئیسه اتاق اصناف شهرستان ری در ساختمان 
اتاق اصناف در ساختمان شورای  شورای شهر برگزار شدونمایندگی 
اسلامی شهر راه اندازی شد.گفتنی است؛ در مراسم راه اندازی نمایندگی 
اتاق اصناف علیرضا زندی رئیس شورای اسلامی شهر ضمن خیرمقدم 
نمایندگی  این  اندازی  درراه  ری  شهرستان  اصناف  اتاق  همکاری  از 
استانداروفرماندارویژه  معاون  پیگیری  و  آبادفشافویه  درشهرحسن 
شهرستان ری و دیگر مسئولین تشکروقدردانی کرد ودرادامه مشکلات 
و موانع پیش روی کسبه و صنعتگران و...رابازگونمود و افزود امیدواریم 
با توجه به تأکیدات مقام معظم رهبری که سال جدیدرابه نام جهش 

تولید نام گذاری شده است در تحقق این شعار همه تلاش نمایند تا 
شکوفایی هرچه بیشتر تولید واقتصاددرجامعه را شاهد باشیم.در ادامه 
چند تن از مسئولین نیز مواردی رادرخصوص بررسی مشکلات مردم 

وپتانسیل های موجوددراین بخش مطالبی را بیان نمودند.

نشست مشترک بین شهردار رشت و مدیر عامل مخابرات منطقه 
و  رشت  شهرداری  بین  همکاری  و  ارتباط  چگونگی  و  نحوه  گیلان 
قرار  بررسی  و  بحث  مورد  مختلف  های  زمینه  در  گیلان  مخابرات 
منطقه  مخابرات  از  شهرداری  این  مطالبات  وصول  گرفت.چگونگی 
پر  و  آسفالت  و هزینه   bts زمینه دکل های  و همچنین در  گیلان 
پیمانکاران  به وسیله  نوار حفاری های آسفالت شهر  ترمیم   و  کردن 

و  شد  بررسی  بود،  مانده  مسکوت  کنون  تا   ۹۳ سال  از  که  مربوطه 
نشست  این  در  مخابرات گیلان  عامل  آمد.مدیر  به عمل  توافق لازم 
ضمن استقبال از پیگیری شهردار رشت در حل مسائل موجود، قول 
همکاری و مساعدت داد و گفت: مخابرات منطقه گیلان هر کمک  و 
داد. خواهد  انجام  متقابل  های  همکاری  زمینه  در  را  لازم  همکاری 
گفتنی است در این نشست در باره نحوه وصول مطالبات شهرداری 

توافق نهایی به عمل آمد و مقرر شد تا تیر ماه امسال همه مطالبات 
طبق برنامه ریزی مشخص وصول شود.دکتر ناصر حاج محمدی هم با 
قدردانی و تشکر از همکاری مدیر عامل شرکت مخابرات، تاکید کرد: 
همکاری شما برای حل مسائل قدیمی و باقی مانده از گذشته سبب 
می شود تا شهرداری رشت بتواند به خدمات رسانی بهتر به شهروندان 

مبادرت ورزد.

مردم  نماینده  گر  فولاد  رضا  حمید  دکتر   
آخرین  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  اصفهان 
نشست خبری خود با اصحاب رسانه علاوه بر ارایه 
گزارشی از حضور شانزده ساله خود در مجلس به 
دوره  در  که  :وی  گفت  پاسخ  خبرنگاران  سوالات 
اصفهان  مردم  نماینده  مجلس  دهم  تا  هفتم  های 
داشت  اظهار  رابطه  این  در  است  بوده  مجلس  در 
:از مجلس هفتم که وارد مجلس شدم با یک برنامه 
دنبال  را  واهدافی  ها  برنامه  قبلی  آگاهی  و  ریزی 
میکردم زیرا پیش از این در کار های صنعتی کار 
کرده بودم هم در جهاد و هم در دانشگاه .فولاد گر 
با اعلام این که ، می خواستیم تولید دراین کشور 
محور اصلی باشد افزود :اینکه هر سال رهبر انقلاب 

شعار اعلام میکند و ده سال است که دغدغه اقتصاد 
را دارند و چند سال اخیر همتولید را مطرح میکنند 
رفع  قوانین  شدیم  موفق  و  است  راستا  همین  در 
 ۴۴ ،اصل  وکار  کسب  فضای  بهبود   ، تولید  موانع 
قانون اساسی ،قانون استاندارد  و تولید رقابت پذیر 
در  اصفهان  مردم  نماینده   . برسانیم  تصویب  به  را 
:بحث آب  اعلام داشت  استانی   با مسائل   ارتباط 
و کشاوزی مهمترین مساله ای بودکه در روی آن 
زاینده  احیای  ستاد  شدیم  وموفق  و  کردیم  بحث 
بنا  اول ریاست جمهوری  به ریاست معاون  را  رود 
بودجه  ردیف  بار  نخستین  برای  ،امسال  بگذاریم  
تونل  و  یافت  اختصاص  استان  آب  دوم  سامانه  به 
پیگیری  با  و  شد  فعال  بود  شده  متوقف  که  سوم 

مشارکت  با  شد  فعال  سوم  تونل  شده  انجام  های 
شرکت فولاد مبارکه و بحمد الله سوم هم که نهایی 
شده است .   دکتر فولاد گر در مورد مشکل شرق 
بخش  آن  به  فرمانداری  اختصاص  عدم  و  اصفهان 
هم گفت عدم همکاری مردم شهر با همدیگر باعث 
اختصاص  آن  با  فرمانداری  زمان  این  تا  گردیده 
نیابد و امیدواریم که مردم با همدیگر در این رابطه 
همکاری کنند تا هر چه زودتر این معضل حل شود 
نماینده مردم اصفهان در خصوص اشتغال در استان 
هم افزود اصفهان به علت این که یک شهر مهاجر 
در  که  است  بیکاری  مشکل  دچار  باشد  می  پذیر 
سال ۹۸ فاصله آمار بیکاری در استان به متوسط 
کشور نزدیک شد اما امسال با  معضل کرونا دوباره 

این فاصله افزایش می یابد .فولادگر سومین محور 
را سرمایه گذاری اعلام و در این رابطه گفت:سرمایه 
گریزی در اصفهان بخشی به علت آب است چراکه 
در اصفهان چرا که در اصفهان دیگر به صنایعی که 
با آب شیرین نیاز دارد آب داده نمی شود یا به دلیل 
آلودگی محیط زیست تا فاصله ۵۰ کیلومتری شهر 
اصفهان مجوز داده نمی شود اما دلایل دیگری هم 
وجود دارد که مانع سرمایه گذاری می شود از جمله 
در اصفهان قانون ۱۲۰% اجرا می شود فولادگر در 
عملکرد  خصوص  در  خبرنگاری  سوال  به  پاسخ 
که  دارم  قبول  هم  من  داشت  اظهار  دهم  مجلس 
مجلس دهم نسبت به مجلس قبلی ضعیف تر بوده 

اما در خصوص عملکرد آن بی انصافی شد.

برگزاری دوره ی آموزش کارکنان 
بصورت مجازی در شرکت نفت و گاز 

مسجدسلیمان
رییس اداره آموزش شرکت بهره برداري نفت و 
گاز مسجدسلیمان از برگزاري دوره آموزش کارکنان 
این شرکت بصورت مجازي و آنلاین خبر داد .رسول 
با توجه   : با اعلام این خبر اظهار داشت  احمدي 
به شرایط خاص حاکم بر جامعه و بمنظور حفظ 
ارزشمند   هاي  سرمایه  بعنوان  کارکنان  سلامتي 
بروز رساني اطلاعات و  لزوم  از طرفي  سازماني و 
مهارت هاي شغلي کارکنان براین نخستین بار دوره 
هاي آموزشي بصورت مجازي و آنلاین برگزار گردید 
.وي افزود : اولین دوره ي آموزشي مجازي و آنلاین 
با عنوان پروانه کار سرد و گرم با حضور همزمان 
۲۰ نفر از پرسنل واحدهاي عملیاتي قلعه نار – 
لب سفید – هفتکل و مسجدسلیمان با استفاده از 
تلفن همراه انجام شد .رییس اداره آموزش شرکت 
بهره برداري نفت و گاز مسجدسلیمان همچنین از 
برنامه ریزي براي ادامه ي سایر دوره هاي آموزشي 
تخصصي بصورت مجازي خبر داد و گفت : با توجه 
به اهمیت رعایت الزامات بهداشتي و فاصله گذاري 
اجتماعي و بمنظور استفاده از ظرفیت هاي آموزش 
آنلاین که مي تواند به کاهش هزینه ها و رضایت 
هاي  دوره  اولویت  با   ، منجر شود  پرسنل  مندي 
HSE براي سایر دوره هاي آموزشي کارکنان در 
حال برنامه ریزي و مهیا کردن شرایط و مقدمات 
و  آنلاین  بصورت  آموزشي  هاي  دوره  برگزاري 

مجازي مي باشیم .

مدیر مخابرات منطقه گلستان:
سرقت کابل مانع ارائه خدمات 

باکیفیت به مشتریان است
درجلسه ای با حضور مهندس شهمرادی مدیر 
مخابرات منطقه گلستان و صحرایی معاون مدیرکل 
بازرسی استان ،در خصوص راهکارهای رفع موانع 
ارتقاء سطح ارتباطات مخابراتی بحث وتبادل نظر 
شد. دراین جلسه ابتدا مهندس غلامعلی شهمرادی 
با اشاره به رشد و بهبود وضعیت ارتباطات مخابراتی 
استان گفت: به لطف خدا و تلاش همکاران توانسته 
ایم درجایگاه خوبی از لحاظ ارائه خدمات به هم 
ارائه خدمات  بگیریم بطوریکه در  قرار  استانی ها 
و سرویس اینترنت توانستیم جزء سه استان برتر 
کشور باشیم . وی با تاکید بر وجود چالشهای فراوان 
در راه رسیدن به وضعیت ایده آل ارتباطی گفت: 
متاسفانه سرقت کابل یکی از معضلاتی است که با 
آن روبرو بوده ایم و درنقاط مختلف استان موجب 
ارتباطات  تامین  راه  در  فراوان  اختلالات  ایجاد 
مناسب و با کیفیت شده است که با نشست های 
متعدد با نیروی انتظامی و همکاری دراین زمینه  
امیدواریم این مشکل برطرف شده و لازم به ذکر 
است که این معضل موجب اجرای پروژه های غیر 
برای  زیاد  های  هزینه  با صرف  بینی  پیش  قابل 
انسانی  نیروی  وضعیت  وی  است.  شده  مخابرات 
مخابرات منطقه گلستان را نیز تشریح نمود و گفت 
: رسیدگی به امور رفاهی کارکنان برایمان از اولویت 
از  آنان  زیادی برخوردار و پیگیری و رفع مشکل 
ضروریات محسوب میشود. مدیر مخابرات منطقه 
علمی مضرات  لحاظ  از  اینکه  به  بااشاره  گلستان 
 : نشده است گفت  اثبات  تلفن همراه  آنتن های 
جهت پوشش دهی مناسب در جای جای استان 
نیاز به نصب آنتن و ایجادسایت تلفن همراه میباشد 

و همکاری هم استانی ها را دراین زمینه میطلبد.

کسب عنوان دستگاه “ شایسته تقدیر “ 
توسط مخابرات منطقه گلستان

 در بررسی شکایات منعکس شده به مرکز 
   . گلستان  منطقه  مخابرات   ، استانداری   سامد 
زمینه  در  آمیز،  موفقیت  درصدی   ۱۰۰ عملکرد 
بررسی ، رسیدگی و ثبت نتایج شکایات را داشته 
 ، شهمرادی  غلامعلی  مهندس  گفته  به   . است 
مخابرات منطقه گلستان توانسته است با رسیدگی 
در  مردم  سوی  از  مطروحه  موارد  نتایج  ثبت  و 
شایسته  دستگاه”  عنوان  کسب  به  سامد  سامانه 
تقدیر” در بین دستگاههای اجرایی استان دست 
یابد . وی با اشاره به اهمیت رسیدگی به خواسته و 
نیاز مشتریان ، شناسایی و رصد مشکلات احتمالی 
آنان را ضروری دانست و گفت: سعی بر این است 
تا نارضایتی مشتریان به حداقل برسد و متقاضیان 
اسرع  در  بتوانند  مخابراتی  وسرویسهای  خدمات 
نیاز خود دسترسی داشته  امکانات مورد  به  وقت 
دستگاه  عنوان  کسب  خبر  اعلام  با  وی  باشند. 
“شایسته تقدیر” در بین دستگاههای اجرایی استان 
گلستان درزمینه رسیدگی به شکایات ورفع مشکل 
از تمامی همکارانم که در   : اضافه کرد  مشتریان 
برطرف کردن مشکل مشتریان تلاش مینمایند و 
سعی میکنند سرویسها و خدمات باکیفیت به هم 
امیدوارم  و  ارائه دهند تشکر میکنم  استانی های 
بتوانیم با تلاش مضاعف در سال ۹۹ نارضایتی را به 
حداقل رسانده ورضایت بیش از پیش مشتریان را 
داشته باشیم .لازم به ذکر است طی مکاتبه صورت 
و  بازرسی  عملکرد  مدیریت  دفتر  از سوی  گرفته 
امور حقوقی استانداری گلستان ، مخابرات منطقه 
گلستان با عملکرد صددرصدی توانست در زمینه 
رسیدگی و ثبت نتایج موارد مطروحه  از سوی مردم 
در حداقل زمان در سامانه سامد ، عنوان دستگاه 
“ شایسته تقدیر” را در بین دستگاههای اجرایی 

استان بدست آورد.

پوشش کامل اپراتورهای تلفن همراه 
در مراکز فارسیان و آب پران شهرستان 

گالیکش
با افزایش ظرفیت انتقال مراکز فارسیان و آب 
پران شهرستان گالیکش   پوشش اپراتورهای تلفن 
همراه بطور کامل انجام میشود . مهندس محمد 
انتقال معاونت شبکه  عباسی مدیر سیستم های 
خبر  این  اعلام  ضمن  گلستان  منطقه  مخابرات 
افزود:با بهره مندی از دانش وتخصص کارشناسان 
و  انتقال   های  سیستم  اندازی  راه  و  طرح  اداره 
انتقال  ،ظرفیت   CWDM تجهیزات  اندازی  راه 
مراکز فارسیان و اب پران شهرستان گالیکش  تا 
این  اجرای  با   : گفت  .وی  یافت  افزایش  برابر   ۸
پروژه مشترکین تلفن همراه اپراتورهای ایرانسل و 
همراه اول بطور کامل میتوانند از پوشش مناسب و 

مطلوب بهره مند گردند.

مدیرمخابرات منطقه گلستان:
اراده مخابرات، ارائه سرویس با کیفیت 

به مشتریان است
درجلسه ای که  با حضور مهندس غلامعلی 
شهمرادی مدیر مخابرات منطقه گلستان ، مهندس 
امیرخانلو  ، مهندس  حمید ذبیحی معاون شبکه 
مخابرات  مدیر  کبیر  مهندس   ، تجاری  مدیریت 
این بخشها تشکیل شد در  گرگان و کارشناسان 
خصوص واگذاری سرویس ftth بحث و تبادل نظر 
به  اشاره  با  گردید. مدیرمخابرات منطقه گلستان 
جدید بودن سرویس ftth و اهمیت آن گفت : چون 
این نوع سرویس  اینترنت از سرعت و کیفیت بالایی 
برخورداراست باید رویکردهای مناسبی برای ارتقاء 
و توسعه آن  داشته باشیم. وی از لزوم بازنگری در 
 ftth فرآیند بازاریابی ، فروش و ثبت نام سرویس
از لحاظ زمانی در  اگر   : افزود  و  نیز سخن گفت 
تحویل این سرویس مشکلی وجود دارد باید آسیب 
شناسی شود و عوامل موثر در این زمینه شناسایی 
غلامعلی  گردد.مهندس  رفع  مشکل  و  شده 
شهمرادی برنامه ریزی در جهت انتخاب پیمانکاران 
حرفه ای و حاذق را  از اولویت ها دانست و گفت 
: انجام با کیفیت پروژه تحویل سرویس fthh به 
مشتریان ارزشمند است و باید با دقت کافی اجرا 
شود تا نسبت به اخذ رضایت مشتری موفق شویم 
. مدیر مخابرات گلستان راه اندازی مرکز معرفی 
و فروش محصولات و سرویسهای نوین مخابراتی 
همچنین ایجاد مسیر و سامانه ثبت خرابی سرویس 
ftth راخواستار شد و گفت: ارده مخابرات ، ارائه 
سرویس با کیفیت به مشتریان است و تلاش ما 
در سال جدید افزودن کیفیت و توسعه ارتباطات 

مخابرات در استان میباشد.

مدیر امور آب و فاضلاب شهریار : 
توسعه شبکه آبرسانی در عباس آباد 

شهرستان شهریار
توسعه  از  شهریار  فاضلاب  و  آب  امور  مدیر 
شبکه آب در فازیک اندیشه و عباس آباد شهریار 
خبر داد .محسن احمدی با اعلام این خبر اظهار 
داشت: با توجه به رشد جمعیت، گسترش و توسعه 
شهری و افزایش تقاضا برای خرید انشعاب آب شرب، 
عملیات توسعه شبکه آب در عباس آباد شهریار و 
در راستای ارائه خدمات به شهروندان انجام شد .او 
گفت: در این طرح و برای اجرای عملیات توسعه 
شبکه به متراژ ۶۰ متر، لوله گذاری با قطر ۱۱۰ 
انجام  اتیلن بطور کامل  از جنس پلی  میلیمتری 
شده است .احمدی افزود: در سال جاری و با توجه 
به نزدیک شدن به فصل گرم تابستان و همزمانی با 
شیوع ویروس کرونا، تقاضا برای مصرف آب شرب 
افزایش می یابد، مدیر امور آبفای شهرستان شهریار 
در پایان تاکید کرد: شهروندان بمنظور جلوگیری 
از احتمال قطع و یا افت فشار آب در شبکه توزیع 
آبرسانی و برای گذر از  بحران کم آبی در فصل 
جدا  شرب  آب  ضروری  غیر  مصارف  از  تابستان، 
پرهیز و هنگام شستشوها بویژه شستشوی ۲۰ ثانیه 
ای دست از باز بودن شیرهای آب خودداری نمایند.

مدیر آبرسانی ذوب آهن اصفهان:
از تمهیدات مهم در طرح های توسعه 
ای ذوب آهن اصفهان ،کاهش مصرف 

آب است
آب  و مصرف  وجود  به  همواره  فولاد  تولید 
به  توجه  با  اصفهان  آهن  ذوب   ، است  وابسته 
آب  از  رود  زاینده  رودخانه  کنار  در  گرفتن  قرار 
این رودخانه استفاده می کرد ولی در چند سال 
اخیر و با بروز خشکسالی های مکرر ، به منظور 
کاهش مصرف آب در ذوب آهن اصفهان تمهیدات 
گسترده ای انجام و پروژه های مختلفی را تعریف 
برداشت  میزان   ، تولید  افزایش  رغم  علی  تا  شد 
از آب رودخانه زاینده رود کاهش یابد به همین 
با مهرداد  داریم  این شماره گفتگویی  در  منظور 
اسماعیلی مدیر آبرسانی شرکت که در ادامه می 
خوانید :مهرداد اسماعیلی ، با اشاره به این که از 
اولین خشکسالی ها در اصفهان شروع  سال ۷۹ 
شد گفت : ذوب آهن اصفهان از صنایعی می باشد 
که حیات آن به وجود آب وابسته است ، با شروع 
های  ریزی  برنامه  با  شرکت  این  ها،  خشکسالی 
و تعریف پروژه های مختلف سعی کرد تا میزان 
مصرف خود را از زاینده رود کاهش دهد . وی با 
اشاره به این که در سال ۷۹ میزان برداشت آب 
این  و  بود  زاینده رود ۳۲ میلیون متر مکعب  از 
رقم در سال ۹۷ به ۱۴ میلیون متر مکعب کاهش 
پیدا کرده است ، یاد آور شد : با انجام پروژه های 
تولید  درصدی   ۶۰ افزایش  رغم  علی  و  مختلف 
نسبت  آب  مصرف  کاهش  درصد   ۲۰ ساله  هر 
به سال قبل داریم که این رقم بسیار قابل توجه 
از  یکی  اصفهان  آهن  ذوب  آبرسانی  .مدیر  است 
تمهیدات مهم در طرح های توسعه ای ذوب آهن 
 : گفت  و  دانست  آب  مصرف  کاهش  را  اصفهان 
استفاده از پساب در سیکل های کثیف کارخانه 
نظیر خنک کردن سرباره ، مدیریت مصرف آب با 
نصب مولتی پمپ های آب صنعتی و آشامیدنی و 
مدیریت مصرف و فشار از دیگر عواملی است که 
توانستیم مصرف آب در شرکت را  با کنترل آن 
کاهش دهیم .اسماعیلی ، یکی از نقاط پر مصرف 
خنک  های  برج  را  اصفهان  آهن  ذوب  در  آب 
کننده دانست و گفت : در شرکت حدود ۲۰۰ برج 
خنک کننده وجود دارد که از سال ۸۱ به خاطر 
اصلاح  به  ها شروع  برج  این  در  آب  زیاد  تبخیر 
ساختاری آن ها نمودیم و سعی شده سالیانه ۱۰ 
برج خنک کننده را باسازی و نوسازی کنیم .وی 
از برج های  تا  برنامه ریزی کردیم  : اخیرا  افزود 
هیبریدی ، استفاده کنیم زیرا این برج ها علاوه بر 
کاهش حداقل ۳۰ درصدی مصرف آب ، در زمینه 
کاهش آلایندگی نیز بسیار موثر است .وی رویکرد 
جدید صنایع فولادی را برای تامین آب ، استفاده 
با  اصفهان  : ذوب آهن  از پساب دانست و گفت 
به  تومان  میلیارد  هزار  بر  بالغ  گذاری  سرمایه 
منظور کاهش مصرف آب ، پساب شهرستان های  
زرین شهر بالغ بر ۶۰ لیتر بر ثانیه و فولادشهر بالغ 
بر ۱۹۰ لیتر بر ثانیه را خریداری کرده و همچنین 
در صدد هستیم تا پساب شهرستان نجف آباد و 
شهرستان های اطراف را نیز خریداری نموده و به 
شرکت انتقال دهیم تا نیاز به آب رودخانه را به 

کمترین حد ممکن کاهش دهیم .
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